

Dubai International Private School - (AlQuoz Branch)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to prepare every Student to be digitally literate, a lifelong learner, and a productive citizen





التاريخ: 2023/04/19

جانب: السادة أولياء الأمور المحترمين،

بمناسبة حلول عيد الفطر المبارك تتوجه إدارة المدرسة لحضرتكم بأحر التهائي والأمنيات راجية من الله أن يعيد هذه المناسبة عليكم بالخير واليمن والبركات .

وعليه نود إعلامكم بأن الدوام المدرسي سيتوقف صباح يوم الخميس الواقع في 2023/04/20 وحتى مساء يوم الأحد في 2023/04/23 على أن تستأنف الدروس صباح يوم الإثنين الواقع في مساء يوم الأحد في 2023/04/24 من الساعة 07:30 صباحاً وحتى 02:15 بعد الظهر ما عدا يوم الجمعة حتى الساعة 11:15 صباحاً.

ملاحظة: من الممكن تعديل إجازة العيد بناءً على قرار وزارة التربية والتعليم.

وكل عاء وأنته بدير،،

الإحارة



Date: 19/04/2023

Dear Parents,

On the occasion of **Eid AlFitr AlMubarak**, we would like to express our deepest wishes hoping that this occasion always brings you and your families' happiness and blessings.

Eid holiday for students will start from <u>Thursday Morning 20/04/2023</u> until <u>Sunday Evening 23/04/2023</u> and classes will be resumed on <u>Monday Morning 24/04/2023</u> from <u>07:30</u> a.m. till <u>02:15</u> p.m. except <u>Friday until 11:15 a.m.</u>

Note: The Eid holiday may be modified based on the Ministry of Education decision.

Best Regards,

Administration

